
EXPRES POPRAVUALNICA
ČEVUEV TUDI NA BREZOVICI

Lični čevlji IZ
Zvonetove
delavnice

Med vrslo najnizliteejšUi poklicev, ki jih srečujemo
vsak dan, je morda čevljarstvo Se eden najbolj nehvalež-
nih. Le malokdo ga resnično ceni, a vendar brez njega ne
moremo. Kolilto ur preždijo ievljarji med svojo dreto,
usnjem, stroji, stolom in bog ve iem še, brezimni in
neopazni, da naposled nastane nekaj, čemur pravimo
čevelj, ali pa ta le dobi svojo nekdanjo obliko in trdnosl.

Za Zvoncta Bošnjaka z Brezovice pa je čevljarstvo še
več. Izziv. Rad bi se preizkusil koliko zmore, hkrati pa
ustregel tudi sokrajanom, da jim ne bi bilo treba nositi
čevljev na popravilo v Ljubljano.

»Cevljarstvo je resnično zanimiv in vabljiv poklic,«
pravi Zvone Bošnjak, ko sedimo v njegovem novem
delovnem kiosku tik ob Tržaški in se police kar šibijo od
čevljev. »Zato sem tu na Brezovici, kamor sem se priže-
nil, tudi sklenil, da si postavim svojo montažno čevljar-
sko delavnico. Poprej setn delal v Zmagi. Gradnje sem se
lotil kar sam, le tu pa tam sta mi priskočila na pomoč tast
in svak. Stroje pa sem si nabavil deloma doma, deloma
pa v Avstriji in Nemčiji. So pa že precej stari in rabljeni in
le en sam je nov. Zato jih bo treba počasi zamenjati.«

Zvonetu ugaja, da so ljudje zadovoljni z njegovimi
storitvami. »Celo z Dolgega mosta in logatca hodijo
semkaj « se pohvali. »Pozna se, da sem ljudem vselej na
voljo. Ce je treba, pljunem v roke tudi zvečer po sedmi
uri. Skoda pa je, kcr Se vedno nimam telefona. Ta je za
takšno poslovalnico že prava nuja. A v kraju žal ni na
voljo novih številk«

Kot večina obrtnikov, ki ima posluh za poslovnost,
tudi Zvone misli svoje storitve še primerao razSiriti. Rad
bi se predvsem dokopal do kopirke za express izdelova-
nje ključev. Ce bo le denar za to, seveda. Seveda pa bo
tudi še naprej ostal zvest svojim čevljem, kajti dobro se
zaveda, da ga ljudje potrebujejo.
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